



## **HSBC SWITZERLAND BULLET + PING 30 Days USD EURO GBP**

### **INTRODUCTION**

*We now have a 30-day risk-free Bullet Ping exchange. Minimum 5 million US dollars. No maximum.*

*Client funds remain in their own account. No funds are transferred.*

*No upfront fees, and no pre-introduction commitments.*

*Please note that client funds must be in one of the top 100 banks. Not all banks are accepted. Case by case.*

*Client funds must be in a USD/EUR/GBP account. If they are not, they can transfer to an appropriate account.*

*If your client has funds in a bank outside the top 100, they can transfer and then participate in the transaction. We can also help you open an account with one of the top 100 banks if needed.*

***30 Day Bullet Ping pays 135x the original NET entry to your customers.***

***The figures below are an example based on an initial amount of \$5 million. (this is not an offer, historical, or future)***

***• Minimum: \$5 million and above***

***• BANK AVAILABLE FOR INTRODUCERS AND CUSTOMERS WITH HSBC GENEVA if required.***

***• Exchange Type: Triple Chip, 3 x 10 Days***

***• Each file is scanned and strong files will be Pinged, weaker files may require regular tear sheets and even weaker files may require additional or blocked funds, but always with the remaining funds in the customer's account. Most qualitative files will be Ping.***

***• Raw ROI:***

***Chip 1: 50% per day***

***Chip 2: 50% per day***

***Chip 3: 80% per day***

***\* Profits accrued at each stage and carried over to the next stage.***

***• Duration: triple chip, 3 x 10 days***

***Chip 1:  $5M \times 10 \text{ days of } 50\% \text{ per day} = 500\% \times 5M = 25M \text{ gross returns}$***

***Chip 2:  $20 \text{ million net returns from chip 1} + \text{original } 5 \text{ million} = 25 \text{ million} \times 500\% =$***

***Example: 125 million gross returns in the second bullet of 10 days (\$5 million)***

***Bullet 3: 100 million net returns from second exchange + 20 million net returns of the first ball + original 5M = 125M in trade with the third ball; or, 125M x 800% = 1B gross returns***

*•Payment made weekly or monthly to customers' designated account, depending on customers'*

*contractual terms. Customers can withdraw returns at any time (returns will be much less if profits are withdrawn sooner), but the principal must remain in their account for the duration of the transaction.*

*• Complete KYC, signed in blue ink, including 2 bank officer business cards, photo of proof of life (POL with current log and proof of funds (bank statement, bank register or tear sheet) , signed by 2 bank officers.*

*Please note that any figures or amounts provided should only be used as a guide. Full details and confirmation will be given by our trade finance partners on the zoom call if required and in the contract.*

*Please note that all commercial programs offered by the take are based on a JV partnership. Wherever possible, we try to provide guidance as NET returns for the customer. Commissions and fees will have been taken into account for all interested parties.*

*All of your customers should have a conversation with their bank officer/account manager to confirm that:*

*A) That their account type is suitable and capable of taking part in a bullet ping transaction  
B) Can the profits from the transaction be paid into their account. From experience this is not always the case. Some banks have difficulty receiving large payments or large sums of money. I think these are the AML rules and regulations. It is not a problem if their account does not allow it as we can help to open an account possibly in places like HSBC in Geneva (possibly others depending on the business).*

*We can also help you open an account to accept big profits/commissions.*

*Time sensitive offer. It can be withdrawn without notice at any time.*

*If you have any questions, do not hesitate to ask.*

*Best Regards*

***STANTAX ltd***

**INTRODUCTION**

*Nous avons maintenant un échange Bullet Ping sans risque de 30 jours. Minimum 5 million de dollars américains. Pas de maximum.*

*Les fonds des clients restent sur leur propre compte. Aucun fonds n'est transféré.*

*Pas de frais initiaux, et aucun engagement à faire avant l'introduction.*

*Veillez noter que les fonds des clients doivent être dans l'une des 100 meilleures banques. Toutes les banques ne sont pas acceptées. Au cas par cas.*

*Les fonds des clients doivent être sur un compte USD / EUR / GBP. S'ils ne le sont pas, ils peuvent transférer sur un compte approprié.*

*Si votre client a des fonds dans une banque en dehors du top 100, il peut transférer puis participer à la transaction. Nous pouvons également vous aider à ouvrir un compte dans l'une des 100 meilleures banques si nécessaire.*

***Bullet Ping de 30 jours paie 135x l'entrée originale NET à vos clients.***

***Les chiffres ci-dessous sont un exemple basé sur un montant initial de 5 million de dollars. ceci n'est pas une offre, historique, ou à venir )***

• ***Minimum: 5 millions de dollars et plus***

• ***BANQUE DISPONIBLE POUR LES INTRODUCTEURS ET LES CLIENTS AVEC HSBC GENÈVE si nécessaire.***

• ***Type d'échange : triple puce, 3 x 10 jours***

• ***Chaque fichier est analysé et les fichiers forts seront en Ping, les fichiers plus faibles peuvent nécessiter des feuilles de détachement régulières et les fichiers encore plus faibles peuvent nécessiter des fonds supplémentaires ou bloqués, mais toujours avec les fonds restants sur le compte du client. La plupart des fichiers qualitatifs seront Ping.***

• ***ROI brut :***

***Puce 1 : 50 % par jour***

***Puce 2 : 50 % par jour***

***Puce 3 : 80 % par jour***

***\* Bénéfices accumulés à chaque étape et reportés sur l'étape suivante.***

• ***Durée : triple puce, 3 x 10 jours***

***Puce 1 : 5M x 10 jours de 50% par jour = 500% x 5M = 25M de retours bruts***

***Puce 2 : 20 millions de retours nets depuis la première puce + 5 millions d'origine = 25 millions x 500 % =***

*Exemple : 125 millions de rendements bruts dans la deuxième balle de 10 jours (5 millions de dollars)*

*Bullet 3 : 100 millions de retours nets du deuxième échange de balle + 20 millions de retours nets de la première balle + 5M d'origine = 125M dans le commerce avec la troisième balle ; ou, 125M x 800% = 1B rendements bruts*

- Paiement effectué hebdomadairement ou mensuellement sur le compte désigné des clients, selon les conditions contractuelles des clients. Les clients peuvent retirer les retours à tout moment (les retours seront bien moindres si les bénéfices sont retirés plus tôt), mais le principal doit rester sur leur compte pendant toute la durée de la transaction.*
- KYC complet, signé à l'encre bleue, comprenant 2 cartes de visite d'agent de banque, une photo de preuve de vie (POL avec le journal actuel et une preuve de fonds (relevé bancaire, registre bancaire ou feuille de détachement), signé par 2 agents de banque.*

*Veillez noter que tous les chiffres ou montants fournis ne doivent être utilisés qu'à titre indicatif. Tous les détails et la confirmation seront donnés par nos partenaires de financement du commerce lors de l'appel zoom si nécessaire et dans le contrat.*

*Veillez noter que tous les programmes commerciaux proposés par l'intake sont basés sur un partenariat JV. Dans la mesure du possible, nous essayons de fournir des conseils en tant que retours NET pour le client. Les commissions et frais auront été pris en compte pour toutes les parties intéressées.*

*Tous vos clients doivent avoir une conversation avec leur agent de banque / gestionnaire de compte pour confirmer que:*

*A) que leur type de compte est adapté et capable de prendre part à une transaction de ping de balle*

*B) les bénéfices de la transaction peuvent-ils être versés sur leur compte. Par expérience ce n'est pas toujours le cas. Certaines banques ont du mal à recevoir des paiements importants ou de grosses sommes d'argent. Je pense que ce sont les règles et règlements AML. Ce n'est pas un problème si leur compte ne le permet pas car nous pouvons aider à ouvrir un compte éventuellement dans des endroits comme HSBC à Genève (éventuellement d'autres selon le commerce).*

*Nous pouvons également vous aider à ouvrir un compte pour accepter de gros bénéfices / commissions.*

*Offre sensible au temps. Il peut être retiré sans préavis à tout moment.*

*Si vous avez des questions, n'hésitez pas à les poser.*

**La Direction Stantax Ltd**